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Κακαβιά»

Κύριε Υπουργέ,

Σε συνέχεια απάντησης του ΥΜΕ με αρ. πρωτ. Β-51/20-7-2020 σε εν θέματι ερώτησή
μας με αρ. πρωτ. 3447/21-1-2020 και τίτλο: «Στον πάγο το κομμάτι Ιωάννινα - Κακαβιά»
και συμφώνως ενημέρωσης πολιτών Περιφερείας Ιωαννίνων, διαπιστώνεται χρόνια
καθυστέρηση εκπόνησης σχετικών μελετών για το τμήμα της Ιόνιας Οδού από τα
Ιωάννινα μέχρι την Κακαβιά. Παρόλο που διακινούνται κατά καιρούς πληροφορίες,
μέσω δημοσιευμάτων, ότι υφίστανται μελέτες είτε επίκειται σύνταξη μελετών, εντούτοις
συνεχίζονται οι επιφυλάξεις και οι δυσπιστίες γεννώντας αμφιβολίες και ερωτήματα,
σχετικά με την επίτευξη του στόχου που δεν είναι άλλος παρά η κατασκευή του
αναφερόμενου οδικού άξονα. Προσφάτως, νέα εκτίμηση του ΥΜΕ διακινήθηκε για
ολοκλήρωση μελετών εντός του επόμενου εξαμήνου με παράλληλες συναφείς
πληροφορίες από την Περιφέρεια Ηπείρου για ισχύοντες περιβαλλοντικούς όρους, οι
οποίοι έχουν λήξει. Συνεπώς, υπάρχει αναγκαιότητα σύνταξης νέας συνολικής μελέτης
περιβαλλοντικών έργων και αδειοδότησης.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Δεδομένου του «θολού» τοπίου που προκαλείται από την ελλειμματική και ως ένα
βαθμό παθητική διάθεση παραγόντων Περιφερείας Ηπείρου σε συνδυασμό με
«δεσμεύσεις», επανακαθορισμούς και επανεκτιμήσεις ΥΜΕ, προτίθεστε να επισπεύσετε
επιτέλους και οριστικοποιήσετε τις απαραίτητες μελέτες κατασκευής του τμήματος της
Ιόνιας Οδού από τα Ιωάννινα μέχρι την Κακαβιά, προκειμένου να προχωρήσει η
διαδικασία στην επόμενη φάση με τελική φάση την έναρξη της πολυπόθητης
κατασκευής του;
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